
 
 
 
 
Fra: Jon Ingar Kjenes [mailto:jik@motitech.no]  
Sendt: mandag 13. mai 2019 09.49 

Til: Martin Kulild 

Kopi: Øyvind H Oddekalv 
Emne: Avkjørsel/Nybygg på Sagstad/BNK Eiendom/Motitech/Sagstad Kassefabrikk 

 

Hei!  

 

I forbindelse med avslag på søknad om avkjørsel på Øvre Sagstad 4, håper jeg at vi kunne fått 

til et nytt møte for sammen å se på løsninger.  

 

Vi ser ingen gode argumenter for at det ikke skal finnes en løsning, og det er svært viktig for 

oss å finne en, for at vi skal kunne utvikle egne bedrifter som er i vekst.  

 

Det vil komme en klage på siste avslag i løpet av morgendagen. Jeg håper at vi kan få til et 

møte ganske raskt.  

 

Har du anledning onsdag, torsdag eller fredag denne uken, eller første del av neste uke?  

 

 
Med vennlig hilsen / Best regards 

Jon Ingar Kjenes | CEO 

 

Mob:+47 41 00 41 13 | Office: +47 40 44 88 33 
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